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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 29.02.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 17:00 și s-au desfășurat online, în system                  
de videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
22 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-au conectat                  
dl Bordei, d-na Mitran, dl Iacob, dl Pascu şi dl Simion Eduard.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 372 din 23.02.2024, în temeiul dispoziţiilor 
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b)                  
şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data,                  
ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 372 din 23.02.2024 a fost publicată în ziarul Adevărul 
în data de 26.02.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul                  
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția Primarului Sectorului 6                  
nr. 437/27.02.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul instituției 
la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook                  
la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 
                                             Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 372 din 23.02.2024 
 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale C.L. 
Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 
 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 08.02.2024 și a 
procesului-verbal al ședinței extraordinare 20.02.2024 

2. 
nr. 1, nr. 5    
și nr. 6               

Proiect de hotărâre nr. 20/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “AMENAJARE TEREN DE SPORT     
CALEA GIULEȘTI NR. 633, SECTOR 6, BUCUREȘTI”  

3. 

nr. 1, nr. 5    
și nr. 6               

Proiect de hotărâre nr. 21/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “AMENAJARE PEISAGISTICĂ ȘI CONSTRUIRE 
LOC DE JOACĂ STR. PISCUL CRĂSANI NR.16, SECTOR 6, 
BUCUREȘTI” 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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4. 
nr. 1, nr. 5    
și nr. 6               

Proiect de hotărâre nr. 22/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “AMENAJARE LOC DE JOACĂ     
STR. MARGELELOR NR. 1 și 3C,  SECTOR 6, BUCUREȘTI” 

5. nr. 1, nr. 5    
și nr. 6               

Proiect de hotărâre nr. 25/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “AMENAJARE PEISAGISTICĂ ȘI CONSTRUIRE 
LOC DE JOACĂ STR. GHIRLANDEI NR. 54, SECTOR 6, BUCUREȘTI” 

6. nr. 1, nr. 5    
și nr. 6               

Proiect de hotărâre nr. 27/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “AMENAJARE PEISAGISTICĂ ȘI CONSTRUIRE 
LOC DE JOACĂ CALEA APEDUCTULUI, SECTOR 6, BUCUREȘTI” 

7. nr. 1, nr. 5    
și nr. 6               

Proiect de hotărâre nr. 28/31.01.2023 privind aprobarea documentaţiei 
tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “AMENAJARE TEREN DE SPORT     
STR. DRUMUL TABEREI NR. 34, SECTOR 6, BUCUREȘTI” 

8. nr. 1, nr. 5 și 
nr. 6                

Proiect de hotărâre nr. 19/29.01.2024 privind ocuparea temporară a 
mobilierului urban aflat pe  domeniului public al Sectorului 6     
al municipiului București destinat difuzării și comercializării de presă/carte și 
flori, pus la dispoziție de Administrația Comercială Sector 6 

9.  
nr. 5        

Proiect de hotarare nr. 45/16.02.2024 privind solicitarea către     
Consiliul General al Municipiului București de a împuternici Sectorul 6     
al Municipiului București să achiziționeze pentru și în numele     
Municipiului București imobilele (terenuri) identificate cu numerele 
cadastrale 235902, respectiv 246390, situate în Splaiul Independenței     
nr. 202, sector 6 

10. nr.1, nr. 4 și 
nr. 5                  

Proiect de hotărâre nr. 39/13.02.2024 privind aprobarea asocierii dintre 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 și 
Asociaţia Sprijinirea Integrării Sociale și acordarea subvenției, din bugetul 
local al Sectorului 6, în vederea derulării şi finanţării, în anul 2024,     
a proiectului ,,Centru pentru Familie” 

11. 

nr. 4 și nr. 5      

Proiect de hotărâre nr. 40/13.02.2024 privind modificarea și completarea 
Anexei la H.C.L. al Sectorului 6 nr. 78/27.04.2023 pentru aprobarea 
Regulamentului privind înscrierea/reînscrierea, acordarea/încetarea serviciilor 
furnizate în cadrul creșelor aflate în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6 

12. 

nr.1, nr. 4 și 
nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 14/17.01.2024 pentru modificarea     
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 129/25.05.2017 privind 
aprobarea Proiectului de funcționare, Organigramei, Statului de funcții, 
precum și a bugetului Centrului de sănătate multifunctional ”Sfântul Nectarie” 
– unitate sanitară cu personalitate juridică aflată în subordinea Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului  Sector 6, cu modificările     
și completările ulterioare 

13. nr.1, nr. 4 și 
nr. 5  

Proiect de hotărâre nr. 15/17.01.2024 pentru stabilirea Metodologiei     
de aplicare a Legii nr. 248/2015 privind stimularea participării     
în învățământul preșcolar a copiilor provenind din familii defavorizate,     
cu modificările și completările ulterioare 

14. nr. 1 și nr. 5      Proiect de hotărâre nr.  47/23.02.2024 privind aprobarea Bugetului     
de venituri şi cheltuieli al societății cu răspundere limitată Centrul de Inovare 
și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L pe anul 2024 

15.  Întrebări și interpelări 
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                                                                                  Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  437/27.02.2024 
      Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 29.02.2024, ora 1700 

 

  
 Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                  
Vom începe şedinţa de astăzi cu efectuarea prezenţei! Sunt prezenţi 22 de consilieri locali din  27 de 
consilieri locali în funcţie. Nu sunt conectaţi dl Bordei, d-na Mitran, dl Iacob, dl Pascu                  
şi dl Simion E..  

Dl președinte, aveți cuvântul! 
Dl Marius Ionel Ungureanu, președinte de ședință: Vă mulțumesc, dl secretar general! 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția 
domnului primar numărul 372 din 23.02.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data 
de 26.02.2024. Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin Dispoziția Primarului Sectorului 6              
nr. 437/27.02.2024. 

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația                  
cu societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe                  
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri,                  
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Dacă sunt modificări pe ordinea de zi? Avem la dosar o Notă de retragere pentru                  
proiectul nr. 25/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “AMENAJARE PEISAGISTICĂ                  
ȘI CONSTRUIRE LOC DE JOACĂ STR. GHIRLANDEI NR. 54, SECTOR 6, BUCUREȘTI”.                    

Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Am eu două propuneri. Una, proiectul                  
cu spitalul să îl punem primul pe ordinea de zi.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Este vorba de proiectul de pe ordinea suplimentară,                  
ultimul proiect de pe ordinea suplimentară, să fie pe prima poziție a ordinii de zi și a-2-a, ca punctul 
întrebări și interpelări să fie la sfârșitul celor două ordini, la sfârșitul ordinii suplimentare.  

Dl Alin Constantin Copaci: Da. Vă mulțumesc!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Supun la vot nota de retragere a d-lui primar.                  

Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? 
Cu 22 de voturi „pentruˮ, nota de retragere a fost aprobată.  

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Înainte de votul acesta, aș vrea să vă zic câteva 
cuvinte, de ce anume vă rog să votați și să punem ultimul proiect de pe ordinea de zi suplimentară, 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. 
nr. 3, nr. 5 

și nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 48/26.02.2024 pentru aprobarea închirierii,     
prin licitație publică, a unui număr de 52 de spații comerciale aflate  
în administrarea Administrației Comerciale Sector 6 

2. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 49/26.02.2024 privind aprobarea indicatorilor     
tehnico – economici actualizați pentru obiectivul de investiție     
„Construire imobil cu funcțiunea de creșă, cu regim de înălțime S+P+1E, 
împrejmuire teren și organizare executare lucrări în Bulevardul Iuliu Maniu 
nr. 11B, Sector 6, Municipiul București” 

3. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 50/26.02.2024 privind aprobarea indicatorilor  
tehnico – economici actualizați pentru obiectivul de investiție     
„Construire imobil cu funcțiunea de creșă și organizare lucrări     
în Bulevardul Timișoara nr. 89, Sector 6, Municipiul București     
(Creșă ANL Brâncuși)” 

4. nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 51/27.02.2024 privind solicitarea adoptării de către 
Consiliul General al Municipiului București a unei hotărâri     
prin care să inițieze înființarea Spitalului în Bulevardul Timișoara     
nr. 101E - unitate sanitară cu paturi, cu personalitate juridică, în subordinea 
Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București 
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cu privire la spitalul pe care intenționăm să-l construim, să-l puneți primul pe ordinea de zi.                
Motivul este că aș vrea să fiu și eu prezent la acest punct, să vă răspund la toate întrebările la care 
doriți. De aici trebuie să fug, pentru că am o întâlnire cu un comitet de părinți la o școală, care știți 
că suntem în mutări acum și părinții m-au chemat să le dau explicații și la ora 18:00 trebuie să le fiu 
în față. De aceea, pentru a vă putea răspunde la toate întrebările cu privire la spital, eu, vă rog să-l 
puneți primul pe ordinea de zi.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Supun la vot prima propunere de modificare 
a ordinii de zi, a domnului consilier Copaci. Dacă sunt voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? O „abținereˮ 
(dl Volintiru). Voturi „pentruˮ? Cu 22 de voturi „pentruˮ, prima propunere a fost aprobată.                  
S-a conectat dl Bordei. 

Supun la vot a doua propunere a domnului consilier Copaci, cea de modificare a ordinii de 
zi cu mutarea punctului întrebări și interpelări pe ultima poziție. Voturi „împotrivăˮ, dacă sunt?                  
Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi 
„pentruˮ, și această propunere se aprobă. 

Dl Demirel Spiridon: Avem de aprobat procesul-verbal al ședinței ordinare din data de                 
8 februarie 2024. Dacă sunt discuții asupra lui? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot.                  
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ?                  
Cu 23 de voturi pentru, procesul-verbal a fost aprobat.  

De asemenea, procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 20 februarie anul curent. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot. Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Nu sunt 
nici „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi pentru, procesul-verbal a fost aprobat.  

 D-le președinte, aveți cuvântul! 
 Dl Marius Ionel Ungureanu: Aș vrea să propun să votăm și ordinea de zi în integralitatea 

ei, cu modificările aduse. Dacă sunt voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ,         
nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 23 de voturi „pentruˮ, ordinea de zi în integralitate a fost 
aprobată.  

Primul punct pe ordinea de zi de astăzi: Proiect de hotărâre nr. 51/27.02.2024 privind 
solicitarea adoptării de către Consiliul General al Municipiului București a unei hotărâri                  
prin care să inițieze înființarea Spitalului în Bulevardul Timișoara nr. 101E - unitate sanitară                  
cu paturi, cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului Local al Sectorului 6                  
al Municipiului București.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Vă rog, dl consilier Copaci! 
Dl Alin Constantin Copaci: Am un amendament în titulatură și în corpul proiectului.  

  Titlul în textul original este: Hotărâre privind solicitarea adoptării de către                  
Consiliul General al Municipiului București a unei hotărâri prin care să inițieze înființarea Spitalului 
în Bulevardul Timișoara nr. 101E - unitate sanitară cu paturi, cu personalitate juridică,                  
în subordinea Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București. 

  Textul modificat este: Hotărâre privind solicitarea adoptării de către Consiliul General                  
al Municipiului București a unei hotărâri prin care să inițieze înființarea                  
Spitalului în Bulevardul Timișoara nr. 101E - unitate sanitară cu paturi, o instituție publică                  
cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului Local al Sectorului 6                  
al Municipiului București.” 

  Dl Ciprian Ciucu: Acest amendament presupune doar introducerea sintagmei „o instituție 
publicăˮ, pentru că așa cere legea și de aceea o să vă rog să-l votați.  
  Dl Alin Constantin Copaci: Și mai este punctul doi al amendamentului și anume,                  
textul original este:  
  Art. 1 se modifică și va avea următorul conținut: 
  „Art. 1. Se solicită Consiliului General al Municipiului București, acordul cu privire la 
înființarea de către Consiliul Local al Sectorului 6 al Municipiului București,                  
a Spitalului în Bulevardul Timișoara nr. 101E - unitate sanitară cu paturi, având clasificația                  
de spital general, în conformitate cu prevederile art. 170 din Legea nr. 95/2006, cu modificările                  
și completările ulterioare, cu personalitate juridică, în subordinea Consiliului Local al Sectorului 6 
al Municipiului București.” 
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  Textul modificat este: Art. 1. Se solicită Consiliului General al Municipiului București 
acordul cu privire la înființarea de către Consiliul Local al Sectorului 6 al Municipiului București,                  
a Spitalului, instituție publică cu personalitate juridică, în Bulevardul Timișoara nr. 101E - unitate 
sanitară cu paturi, având clasificația de spital general, în conformitate cu prevederile art. 170                  
din Legea nr. 95/2006, cu modificările și completările ulterioare, în subordinea Consiliului Local                  
al Sectorului 6 al Municipiului București.” 

Acest fapt este cerut, cum a menționat și dl primar, de lege. Mulțumesc frumos! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă mai sunt alte discuții? 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Mai există un amendament,                  

d-le președinte, cred că ați primit informarea.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Da. Doriți să îi dați citire, vă rog?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Propunerea noastră este să modificăm alineatul 4 din 

proiectul de hotărâre.  
Textul modificat sună așa: “Spitalul se finanțează din venituri proprii, realizate din sumele 

încasate pentru serviciile medicale prestate pe bază de contract, venituri prin sistemul de asigurări 
sociale de sănătate și în completare de la bugetul local al Municipiului București,                 
precum şi din surse prevăzute de art. 190, art. 199, și după caz, art. 193, art. 194, art. 195 și art. 198                 
din Legea nr. 95/2006, cu modificările și completările ulterioare;” 

Se introduce un alineat nou, alin. (6) cu următorul conținut: 
“(6) Managementul asistenței medicale acordate în spitalul înființat la art. 1 se transferă,                

la finalizarea construcției, către Consiliul General al Municipiului București, prin Adminstrația 
Spitalelor și Serviciilor Medicale București, conform O.U.G. nr. 162/2008.” 

În motivația amendamentului am ținut cont de Ordonanța de Urgență numărul 162/2008 
privind transferul ansamblului de atribuții și competențe exercitate de Ministerul Sănătății Publice 
către autoritățile administrației publice locale, dar și de hotărârea numărul 56/2009 pentru aprobarea 
normelor metodologice de aplicare a Ordonanței de Urgență a Guvernului numărul 162/2008 privind 
transferul ansamblului de atribuții și competențe exercitate de Ministerul Sănătății către autoritățile 
administrației publice locale. Spitalul din Bulevardul Timișoara numărul 101E rămâne un obiectiv         
de interes strategic pentru comunitatea Sectorului 6, acesta fiind motivul pentru care am considerat 
oportun să angajăm comunitatea în efortul de a construi acest spital care va deservi întreaga populație 
a municipiului București și nu numai.  

Pe termen mediu și lung trebuie avută discuția despre administrarea viitoarei unități sanitare 
și considerăm necesară asumarea responsabilității privind administrarea viitorului spital de către 
instituția înființată la nivelul Primăriei generale, pentru a administra un număr de 19 spitale de interes 
local și regional și anume, Administrația Spitalelor și Serviciilor Medicale București. Există, știți 
bine, o practică în acest sens, mai ales din 2008, inclusiv unul din singurele patru spitale construite 
în țară în ultimii 34 de ani, Spitalul pentru copii de la Gomoiu a fost înființat și este administrat astăzi 
de ASSMB. Deci, nu ne opunem construcției spitalului, știți bine, cei care urmăriți ședințele și care 
ne urmăriți, știe și dl primar,  am aprobat și am susținut toate fazele premergătoare în acest proiect, 
inclusiv împrumutul, oferta primită de la bancă, dar este important să avem discuție vis-a-vis de 
administrare pentru că, conform legii, spitalele din București, dacă nu sunt înființate de                  
Ministerul Sănătății sau de Facultăți de Medicină sau ocupate de ministere, ele sunt administrate de 
Primăria generală.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă mai sunt discuții, vă rog? 
Dl Ciprian Ciucu: Da. În primul rând, îi rog pe toți colegii, consilieri locali, să voteze acest 

proiect și să voteze doar amendamentul unu. O să explic de ce… 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Amendamentul unu este amendamentul meu, să știți. 
Dl Ciprian Ciucu: Amendamentul doi atunci, amendamentul cel cu sintagma                  

„instituție publicăˮ și să nu voteze amendamentul doamnei viceprimar pentru că, practic, blochează 
proiectul. Deci, acest amendament, dacă este făcut așa, mută ownership-ul, mută toată inițiativa 
noastră în curtea Primăriei Municipiului București. Dacă Primăria Municipiul București avea 
căderea și greutatea, competența și dorința să facă un spital, l-ar fi făcut în Sectorul 6. Deși, Consiliul 
General din care am făcut și eu parte, a votat, la un moment dat, că se va face un spital în                  
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Sectorul 6, acest spital nu a fost pe radarul nimănui și nimeni nu s-a apucat de el. Vă reamintesc, 
dragi colegi, că avem o hotărâre din partea Consiliului General prin care noi am primit un teren doar 
cu destinația de a înființa un spital. În acest moment se derulează ultimele lucrări pentru eliberarea 
terenului, au fost îngropate deja firele de înaltă tensiune și mai sunt foarte mici lucrări la rețeaua de 
gaze și acestea cred că sunt realizate, dacă nu mă înșel, și s-a mai descoperit acolo, în fine, o conductă 
care era a nimănui, dar și ea va fi în curând dezafectată.  

Vreau să vă duc la cunoștință că este un proiect matur, este un proiect care va obține finanțare 
din partea Băncii de Dezvoltare a Consiliului Europei și banca, practic, ne-a acordat această finanțare 
și este o finanțare pe care noi o putem accesa dacă acest proiect va fi votat. Dacă nu-l veți vota, 
practic, veți bloca acest proiect și de aceea, vă rog din suflet, pe fiecare dintre dvs., să votați!  

În ceea ce privește administrarea viitorului spital, noi, cu acest proiect, vom merge pe două 
componente. Am obținut deja o primă finanțare, un grant de la Comisia Europeană. Noi, împreună 
cu Banca de Dezvoltare a Consiliului Europei, pentru a face o analiză de sustenabilitate prin care să 
decidem cine va administra acest spital. Pe baza acestei analize de sustenabilitate avem mai multe 
opțiuni și treburile vor fi foarte, foarte bine analizate de către experți independenți care au experiență 
inclusiv internațională și nu doar români. Una dintre opțiuni este să fie administrat de către 
Ministerul Sănătății, o altă opțiune va fi să fie emisă de către A.S.S.M.B., așa cum prematur se 
propune astăzi de către colegii de la U.S.R., o altă opțiune va fi să creăm o companie proprie pe care 
să o profesionalizăm care să gestioneze acest spital sau o administrație proprie, cum este și                 
A.S.S.M.B.-ul, prin care să administrăm acest spital, dar și Centrul de sănătate Sfântul Nectarie și 
mai este și o propunere sau o opțiune prin care acest spital ar putea să aibă management privat pe 
bază de mandat și pe indicator de performanță.                                 

Obiectul grantului pe care l-am obținut împreună cu Banca de Dezvoltare a Consiliului 
Europei, de la Comisia Europeană, vizează fix această analiză de sustenabilitate, pe de-o parte,               
după care vor fi finanțate și se vor derula în paralel cu contractul de proiectare, execuție, echipare și 
mentenanță, pentru că intenția noastră este ca să asigurăm și 2 ani mentenanța, da, noi și nu, 
A.S.S.M.B. sau o să vedem când o să fie cazul, să facem mai multe proceduri. Sunt proceduri care 
presupun angajare de personal, acreditare de spital, proceduri de fluxuri spitalicești interne,           
training-uri pentru medicii care vor opera cu aceste echipamente. Dacă ne vom ocupa doar de clădire, 
după care să  dăm clădirea ca atare A.S.S.M.B., cu care în acest moment nu avem un dialog, pentru 
că cu Primăria Capitalei nu se poate avea un dialog în acest moment, mă refer la persoana                  
d-lui primar general,  practic, omorâm proiectul, pentru că cea mai grea parte să nu credeți că este 
cea prin care noi construim o clădire și o echipăm, ci cea mai grea și mai grea parte, și am vorbit 
asta cu dl Rafila, ministrul sănătății, am fost la Casa Națională de Asigurări de Sănătate și cu toții 
am căzut de acord că cea mai grea parte va fi tocmai partea aceasta de induction, de proceduri, de 
operaționalizare pe care noi, conform și studiului de fezabilitate pe care l-ați votat, conform și tuturor 
procedurilor, va trebui să o facem în paralel cu execuția spitalului. Dacă ne vom concentra doar                
pe clădire și a da la sfârșit clădirea cuiva care nu are cum avem noi un atașament emoțional pentru 
un spital din Sectorul 6, acest proiect va eșua. Am încercat să explic acest lucru, dar a fost foarte 
scurt timpul și cred că este, poate, și vina mea și îmi cer scuze colegilor de la U.S.R. și să nu vină cu 
acest amendament pentru că ne dă peste cap studiul de fezabilitate care a fost evaluat de conducerea 
băncii prin mai multe etape și așa este proiectul gândit, ne aruncați în urmă cu 3 ani când am început 
acest proiect, îl aruncați în aer dacă veți vota acest amendament. Deci, am rugămintea, și vă zic din 
suflet acest lucru colegilor de la U.S.R. ori retrageți acest amendament ori vă rog frumos, să-l picați 
la vot și vă rog frumos ca, noi, ca Sectorul 6, cu toții împreună să mergem mai departe cu acest 
proiect, pentru că urmează după aceea o hotărâre de Consiliu General și am speranța ca dl primar 
general să-l pună pe ordinea de zi și întregul Consiliu General, ca și Consiliul Local al                  
Sectorului 6, să îl poată vota. Aceasta am vrut să vă zic și vă mulțumesc pentru atenție! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, dar cred că mai avem două mâini ridicate. 
Dacă din online, dl Gicu Zainea, vreți să luați cuvântul?  

Dl Gicu Zainea, consilier local: Da! bună ziua! Total de acord cu dl primar, chiar mi-a luat 
cumva înainte cuvintele. Facem un proiect cu susținerea Sectorului 6, cu credite luate din                  
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Sectorul 6 și ce facem, îl dăm altcuiva? Adică, până la urmă, este responsabilitatea noastră și hai să 
o ducem până la capăt. Mulțumesc! 

 Dl Marius Ionel Ungureanu: Da, mai avem din online dl Tudorancea și dl Bojdan.                
Sigur, dacă aveți ceva relevant, vă rog! 

Dl Mihai Tudorancea, consultant financiar:  Bună ziua! Am încercat ca să pot să ajung și 
eu în sală, dar din păcate sunt blocat în trafic de 45 de minute. Vă rog, cu tot respectul cuvenit,                 
mă alătur solicitării domnului primar. Scopul acestei hotărâri de Consiliu Local este acela de a putea 
iniția hotărârea de Guvern. Scopul, doar acesta este, pregătind în spate tot ceea ce înseamnă partea 
de justificare legală și pașii necesari de a merge mai departe, procedural, cu banca, reiterez ceea ce 
a spus dl primar, procedural, cu banca au fost derulați pași, au fost stabilite target-uri, dar acestea 
sunt ulterior, cu tot ceea ce înseamnă analiza justificată, atât din punct de vedere legal, nu pot să 
concur în totalitate cu articolele prezentate anterior de antemergător, pentru că nu cunoaștem, nu ne 
putem baza pe niște lucuri nedocumentate. La acest nivel la care noi am ajuns cu proiectul, cu tot 
respectul cuvenit, vă rugăm frumos, nu blocați proiectul! Doar atât am vrut să vă rog! Îmi pare rău, 
sunt de 45 de minute în trafic să pot să ajung într-un termen de 10 minute care era drumul până la 
dvs..  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Da. Vă mulțumesc frumos! Dl Bojdan, vă rog și dl Gâdiuță!  
Dl Alexandru Bojdan, consilier local: Da. Mulțumesc, domnule președinte! Înțeleg că sunt 

trei scenarii privind administrarea acestui spital de 307 paturi, 375 de cabinete de ambulatoriu,                  
8 blocuri operatorii, 6 săli de naștere, o sală de cezariană ș.a.m.d., și dl primar a menționat că 
scenariul pentru administrarea acestui spital este înființarea unei companii municipale care să 
operaționalizeze și să administreze spitalul. În sensul respectiv, articolul 4 alineatul (4) din proiectul 
aflat în dezbatere, menționează că: “spitalul se finanțează din venituri proprii, realizate din sumele 
încasate pentru serviciile medicale prestate pe bază de contract, venituri prin sistemul de asigurări 
sociale de sănătate și, în completare, de la bugetul local al Sectorului 6 al municipiului București”. 
Întrebarea mea este care a fost analiza pentru care s-a ales acest scenariu de administrare cu 
înființarea unei companii municipale care să se ocupe de operaționalizarea spitalului și ulterior 
înființării lui, de finanțarea din bugetul local al Sectorului 6 și dacă sunt estimări cu privire la 
impactul bugetar asupra Sectorului 6? Mulțumesc!  

Dl Ciprian Ciucu: Nu este vorba de o companie, este vorba, în special, de o administrație, 
așa cum este și A.S.S.M.B., dar decizia nu este luată și este efectiv prematur a fi luată astăzi. Nu 
putem noi să spunem că facem un spital pe care îl va face A.S.S.M.B.-ul, fără ca să existe o discuție 
cu ei. Evident, A.S.S.M.B. va rămâne o opțiune, dar în special după ce toate procedurile vor fi fost 
parcurse, despre aceasta este vorba, deci, nu mă refer la o companie. Știu că U.S.R.-ul are rețineri în 
ceea ce privește companiile, pentru că am vrut să facem o companie de deszăpezire și curățenie 
stradală și pentru că nu a mai vrut U.S.R. să facem companie și ne-a obligat să facem administrație, 
acum nu mai putem angaja muncitori necalificați pentru că au nevoie de opt clase și săracii oameni 
nu au și ne-a blocat activitatea. Ar fi a 2-a greșeală pe care am face-o, da? Deci, vă rog frumos, votați 
acest proiect în forma în care vă rog să-l votați, pentru că toate aceste lucruri reprezintă rezultatul 
unor ani și ani de muncă a unor echipe foarte vaste. Deci, nu este vorba că excludem ASSMB-ul, 
dar toate aceste lucruri trebuie să fie decise ulterior. Tot ce avem noi astăzi de făcut este să demarăm 
acest proces pentru a iniția procesul, conform legii și nimic altceva.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dl Gâdiuță, vă rog! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Bună ziua! Vă mulțumesc,                  

domnule președinte! Sunt parțial de acord cu ce a spus dl primar la început, în sensul că, cred că 
putem avea un dialog cu dl primar general și acest lucru este dovedit prin faptul că am reușit să 
obținem acest teren, dar sunt întru-totul de acord cu faptul că trebuie să ne asumăm în continuare 
această investiție noi la Sectorul 6 și munca aceasta s-a făcut în cadrul administrației Sector 6 până 
acum și trebuie să continuăm în această linie. Iarăși, sunt într-totul de acord că este prematură, din 
punctul meu de vedere, discuția aceasta legată de A.S.S.M.B.. Haideți să facem spitalul și Sectorul 
6 să arate voința că poate să facă acest spital, să continuăm în linia aceasta și apoi, dacă este cazul, 
putem să avem și discuția cu A.S.S.M.B.-ul, dar nu cred că este acum momentul, acum trebuie să ne 
concentrăm pe ideea de a continua această investiție și a face spital în sector. 
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 Dl Ciprian Ciucu: Dragi colegi, vreau să vă spun un lucru pe care nu l-am spus până acum 
public, ci îl ținem așa ca punchline. Am o veste foarte bună pentru voi și pentru România și nu sunt 
cuvinte mari, acest spital va beneficia, și lucrurile sunt deja hotărâte, decizia este luată la nivelul 
Comisiei Europene, de facilitatea InvestEU, așa cum v-am promis mai demult, am parcurs acești 
pași. Este o șansă enormă pe care o avem. Acest instrument garantează soliditatea proiectului.  
Faptul că este bine gândit, bine așezat, este sustenabil pe termen lung și financiar și operațional 
pentru că, Comisia Europeană nu și-ar fi dat girul să primim garanția InvestEU, dacă ar fi fost un 
proiect de 2 lei și nu este, ci este un proiect foarte util pentru comunitatea noastră. Ce înseamnă acest 
lucru? Acest lucru înseamnă, de fapt, suntem singura țară din estul Europei, Primăria Sectorului 6, 
de care eu sunt mândru și împreună cu Consiliul Local, de care de asemenea sunt mândru, de voi 
toți suntem mândri, suntem prima țară din estul Europei care are o garanție, are, da, are o garanție 
de tip InvestEU. Aceasta înseamnă că și proiectul va fi foarte bine monitorizat de către comisie și de 
către experții care au stabilit, până la urmă, acordarea acestei garanții, experții Băncii de Dezvoltare 
a Consiliului Europei. Deci, ce am reușit noi în acest timp scurt, zic eu, eu visam, când am început 
cu toții împreună în 2020, că o să fie gata sau la jumate spitalul, dar nu, nu am reușit acest lucru, 
cred că visam “cai verzi pe pereți”, recunosc acest lucru, eram prea optimist, dar acel optimism              
ne-a ajutat să ajungem aici. Sunt orașe în țara aceasta care se chinuie de 8 ani de zile, de 10 ani                  
de zile să ajungă unde noi deja suntem. Să ai terenul este cel cel mai greu lucru, să-l eliberezi de 
sarcini, să fie votat, să ai finanțarea în fața ta. Am promisiunea guvernului că suplimentar ne va da 
50 de milioane de euro pentru acest spital, dar ca să ni-i poată da, trebuie inițiat proiectul, trebuie ca 
dl Rafila să se ducă să pună pe masa Guvernului acest proiect. Ca dl Rafila să poată face acest lucru, 
este nevoie ca noi să ne adresăm Consiliului General să se adreseze, că suntem sub U.A.T.,                  
din păcate, domnului Rafila. Despre aceasta este vorba în acest moment, în acest demers exclusiv 
despre inițiere și vă rog frumos, am ajuns aici și este păcat de Dumnezeu, nu mai contează că suntem 
P.N.L.-iști, P.S.D.-iști, U.S.R.-iști, P.M.P.-iști, ce suntem, suntem cetățeni ai Sectorului 6 și avem 
un proiect matur. Deci, vă rog frumos, votați-l în forma în care vi l-am propus!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Mulțumesc!  
Dl Sorin Petcu, consilier local: Bună seara! În asentimentul domnului primar vreau să spun 

ceva. Amendamentul doamnei Mitran, mai mult de atât, limitează inclusiv ceea ce legiuitorul a 
stabilit în Legea nr. 95 din 2006, adică, conform articolului 193, știm foarte bine că sursele pe care 
le avem sunt atât județene, articolul, v-am zis, 193, chiar punctul c) spune foarte clar că avem surse 
județene și locale și atunci, practic, vreți să limitați prin ceea ce faceți, vreți să limitați un articol de 
lege printr-un amendament cu care, din punctul meu de vedere, nu este OK. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Se poate, dl Petcu, ați terminat, corect? Bun, hai să le 
luăm pe rând. Dacă noi depindem de dl ministru Rafila, același ministru Rafila care a tăiat șase 
spitale din programul de P.N.R.R. și a îndreptat acele comunități către împrumuturi.  

Dl Ciprian Ciucu: Depindem de Ministerul Sănătății și nu de un om, poate să fie dl Rafila 
foarte bine, poate să fie alt ministru al sănătății. Avem discuție deja făcută cu dl Rafila și dl Rafila 
sprijină acest proiect.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Lăsați-mă, vă rog frumos, să vorbesc! Mă miră                  
că dl Rafila are 50 de milioane de euro să-i bage într-un spital în Sectorul 6, în condițiile în care,                  
de două luni de zile, spitalele din toată țara se plâng de subvenționare.  

Revenind, ca să luăm pe comentariile cele mai recente, dl Petcu are dreptate, articolul 193 
din lege sugerează inclusiv bugetul local ca sursă de finanțare, de aceasta, în mențiunea propusă de 
noi, se păstrează și articolul 193 ca sursă de finanțare, deci, cadrul legal există, nu o să ne forțeze 
nimeni sau nu o să ne interzică nimeni să investim într-un eventual scenariu în care A.S.S.M.B.-ul 
administrează acest spital. Nu se pierde ownership-ul, pentru că asumarea din partea acestui         
Consiliu Local și dacă îmi aduc eu bine aminte, domnii, colegii de la P.S.D., în ultima ședință de 
consiliu în care s-a supus la vot ultima variantă a ofertei financiare propuse de bancă pentru 
împrumut, s-au opus. Eu așa rețin și cred că dl secretar poate să îmi confirme sau nu.  

Dl Demirel Spiridon: Nu mai știu.  
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D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Deci, la momentul respectiv, comunitatea, din punctul 
lor de vedere, bănuiesc că nu avea nevoie de acest spital, dar bănuiesc că au ajuns la sentimente mai 
bune față de el. Este foarte bine că este așa. 

Dl Ciprian Ciucu: Dar acum îl blocați dvs.. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Ownership-ul rămâne la noi, de aceea mențiunea pe care 

o faceți în articolul 1 cu privire la subordonarea spitalului, rămâne. Normal, ne-am asumat să 
investim suma de aproape 700 milioane de lei, fără T.V.A., în acest spital. Dl Tudorancea, cred că 
trebuia să ne explice mai bine decât a făcut-o, de ce facem această hotărâre și așa este, este o hotărâre 
prin care acest Consiliu și Consiliul General, la propunerea noastră, trebuie să își dea acordul pentru 
înființarea unei unități spitalicești. Avizul de înființare îl poate da doar Guvernul și doar cu avizul 
prealabil al Ministerului Sănătății și atenție, un lucru foarte important, pentru că s-a spus aici că nu 
s-a discutat nici cu A.S.S.M.B.-ul, nici cu Ministerul Sănătății, Guvernul ne dă avizul,                  
ținând cont de planul național de paturi. Vă reamintesc, că la nivelul fiecărei comunități există un 
plan național de paturi, care se modifică la câțiva ani. Sugestia noastră ar fi fost, chiar de la momentul 
primelor discuții, dar nu ne-ați ascultat la momentul respectiv, să analizăm situația secțiilor din 
București și vă dau doar un exemplu, care este tot din Sectorul 6, este vorba de Spitalul de Obstetrică 
și Ginecologie, care este aici, foarte aproape de sediul nostru, care funcționează într-o clădire 
improprie și în continuare, susțin acest proiect, dar l-aș fi susținut cu toată puterea mea dacă, de 
exemplu, am fi venit în fața comunității și am fi spus, domne', știind că Spitalul de Obstetrică                  
și Ginecologie funcționează într-o clădire improprie și noi suntem gata să construim astăzi un spital 
de Obstetrică și Ginecologie nou-nouț, la cele mai înalte standarde în care… 

Dl Ciprian Ciucu: Duceți discuția pe o… 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Lăsați-mă, vă rog, să termin! Mai este un subiect și 

închid. Propunerile noastre, dacă le-ați citit, o să vedeți, fac referire la viitor, nu la ce se întâmplă 
acum. Deci, noi, Sectorul 6, investim fonduri locale, din împrumut, din ajutor de la Guvern, de 
oriunde ar fi, pentru că s-a dovedit aceasta în acești 3 ani, orice sursă de finanțare a fost disponibilă, 
ea a fost accesată. Chestia aceasta nu o poate nega nimeni. Deci, sectorul 6 construiește acest spital, 
dar conform legii, Sectorul 6 nu poate administra un spital.  

Dl Ciprian Ciucu: Păi, tocmai aceasta facem aici, conform legii, primim acest drept de a 
administra spitalul.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Singurul care vă poate da acest drept, pe care vi-l poate 
da, dacă vrea și dacă găsește cadrul legal, este Guvernul și dacă vă uitați în ceea ce… 

Dl Ciprian Ciucu: Conform legii este fals ceea ce spuneți. Avem case de avocați care… 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Conform legii, nu avem spitale în Sectorul 6 care sunt 

administrate de sectoare. Conform legii sunt doar… 
Dl Lucian Dubălaru, consilier local: Nu avem spitale în Sectorul 6 și vrem să facem unul… 
Dl Ciprian Ciucu: Doamnă, înțeleg că U.S.R. vrea să blocheze acest proiect... 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Nu vreau să blocăm, v-am spus.  
Dl Ciprian Ciucu: Vreau să vă mai explic, încă o dată, de ce U.S.R. vrea să blocheze acest 

spital și cred că nu din faptul că este an electoral și că vreți ca să blocați proiectul acestei 
administrații, ci mai degrabă din necunoaștere și ce încerc să vă explic este așa, am trecut cu bine, 
mult prea multe etape, banca… 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Este proiectul Consiliului Local. 
Dl Ciprian Ciucu: Banca a evaluat un studiu de fezabilitate care are inclusiv proceduri de 

angajare, de training și el să funcționeze. Grantul, pe care ni l-a dat Comisia Europeană, și de care 
este independent InvestEu, fără de care nu puteam…, deci, îți dă InvestEu, dacă îți dă și o finanțare 
de tip grant, ne-a dat în această formă, dacă vă încăpățânați sau dacă nu înțelegeți că trebuie să 
susțineți proiectul în acest fel, efectiv îl omorâți. Ca să fie foarte, foarte clar.  O spun cât se poate de 
răspicat, ori îl votați în forma în care vi l-am propus, în forma în care am trecut multe proceduri la 
C.A.I.L., o formă, la Ministerul... 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: C.A.I.L.-ul nu are treabă cu acest proiect și repet, datorită 
U.S.R.-ului, spitalul a ajuns în forma în care să obțină toate aceste posibilități, pentru că în ultima 
ședință… 
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Dl Ciprian Ciucu: Da, dacă aș ridica mâna la vot, acesta este un merit, recunosc că este un 
mare merit. 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Spuneați că sunteți mândru de acest consiliu. Faptul că 
ridic mâna… 

Dl Ciprian Ciucu: Sunt mândru. Dacă ridicați mâna la vot, este meritul dvs. și vă mulțumesc 
pentru el!  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Consiliul înseamnă mai mult decât ridicat mâna,                  
dl primar! 

 Dl Ciprian Ciucu: Vă rog frumos, da, inclusiv pe dvs., ar da prost în fața băncii, ar da prost 
în fața tuturor, să nu se vadă că există unanimitate pentru acest proiect.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Dl Primar, noi nu am avut unanimitate când s-a aprobat 
ultima versiune a ofertei de împrumut.  

Dl Lucian Dubălaru: Auziți, dar haideți să nu facem politică, să ne… 
Dl Ciprian Ciucu: Eu v-am explicat că suntem un sector, da, ne-am făcut temele… 
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Vă întrerup. Cum adică nu facem politică? 

Suntem aici administratori, ce suntem?  
Dl Ciprian Ciucu: Facem politică, dl Desculțescu, aveți dreptate! Eu vă susțin că facem 

politică.  
Dl Alexandru Desculțescu: Facem politică aici, vă rog frumos! Mă scuzați că v-am 

întrerupt! 
Dl Ciprian Ciucu: Ne-am făcut temele exemplar. Cei de la bancă au zis că la ei durează 

mult mai mult până ca cineva să aprobe o finanțare. Oameni buni, este aprobată!  Nu o omorâți și nu 
sunt bani luați de pe piața internă și facem noi ce vrem cu ei, suntem foarte bine monitorizați. Ei sunt 
parte a procesului. Am ajuns aici, vă rog frumos, este păcat de Dumnezeu și de munca noastră, a 
tuturor. Votați acest proiect, în forma în care vi-l propun, pentru că altfel îl omorâți, da? Nu am ce 
să vă mai zic și trebuie să o facem destul de repede, pentru că trebuie, ca și Guvernul, să ne poată 
prinde în acea Ordonanță de Urgență, pe care am primit-o și astăzi și pe telefon, forma pe care o 
redactează, vom primi și cei 50 de milioane de euro din partea Guvernului pe POR, din bugetul 
Ministerului Sănătății. Deci, nu vă cer nimic pentru mine, nu va fi construit până la alegeri. Ehe, o 
să mai treacă multă apă pe Dâmbovița. Este o etapă procedurală la care nu putem să renunțăm și vă 
rog frumos să mergem cu ea înainte, în forma în care v-am propus-o!  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Tot ce spunem noi, ca să fie clar, este că administrarea 
acestui spital trebuie să se facă, conform legii. Orice surse și orice analize comparative, pe care         
le-ar face un eventual consultant, o să se reducă la ceea ce se poate și ceea ce nu se poate face în 
România. 

Dl Ciprian Ciucu: Este conform legii. Faptul că noi suntem subunitate în subordinea 
Bucureștiului… 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Sunt înființate de A.S.S.M.B., sunt înființările 
A.S.S.M.B.-ului. 

Dl Lucian Dubălaru: Auziți, dar Sectorul 1 are în administrare două spitale.  
Dl Ciprian Ciucu: Scuzați-mă puțin! A.L.P.A.B.-ul se ocupă de parcuri. Sectorul 6,                

din fericire, are toate parcurile A.L.P.A.B. și A.L.P.A.B.-ul nu are niciun fel de treabă în Sectorul 6. 
De ce? Pentru că, mai departe, Consiliul General și-a declinat competența pentru a se întâmpla 
administrarea acelor parcuri. Este la fel acest lucru și aici.  

Doi la mână, P.M.B.-ul ar trebui să se ocupe de planșeul de la Unirii, dar ce să vezi, Primăria 
Sectorului 4 și-a asumat acel proiect foarte, foarte greu. Un primar curajos, foarte bine, este fix 
același lucru. Despre aceasta este vorba. 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Diferența este că nu există un cadru de legalitate specific, 
cum este vorba de această ordonanță care a specificat, foarte clar, cum atribuțiile, în sensul 
administrării spitalelor, au ajuns la administrația publică locală și ați repetat de două ori că suntem 
subdiviziune administrativ-teritorială, de aceea există A.S.S.M.B.-ul și … 

Dl Ciprian Ciucu: Dvs. votați în forma în care vă rog eu! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Noi, o să ne susținem în continuare amendamentul. 
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Dl Ciprian Ciucu: Bun! Aceasta înseamnă că, efectiv, U.S.R. Sector 6 nu sprijină proiectul 
spitalului. 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: U.S.R. Sector 6 a demonstrat… 
Gicu Zainea, consilier local: Numai puțin, pentru că și eu sunt din U.S.R. și nu sunt în 

același asentiment cu amendamentul. Deci, nu U.S.R.-ul, o parte dintre colegi. 
Dl Ciprian Ciucu: Bine! Vă mulțumesc! Îmi cer scuze! Aceasta înseamnă că, o parte din 

colegii U.S.R. Sector 6, nu susține un proiect matur, la care s-a muncit enorm, armate de oameni au 
muncit ca să ajungem aici, da, aruncându-l, efectiv, în derizoriu, prin faptul că nu îl susțin.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Repet ce am spus mai devreme. Dacă proiectul este în 
situația în care este astăzi, este și datorită Consiliului Local și în special, colegilor consilieri de la 
P.N.L. și U.S.R. care au votat, de fiecare dată, S.F.-uri, indicatori, chiar dacă… 

Dl Ciprian Ciucu: Și dacă am ajuns, pentru ce îl anulați? 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Și împrumuturi de 600 milioane de lei. 
Dl Ciprian Ciucu: Dacă am ajuns aici, de ce îl anulați?  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Nu vrem să îl anulăm, vrem să stabilim o direcție cu 

privire la o viitoare administrare a acestui spital. 
Dl Ciprian Ciucu: Acest lucru îl putem decide împreună pe baza analizelor. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Am discutat, am analizat și am decis împreună ceea ce 

se va întâmpla cu acesta. Dacă Ministerul Sănătății vrea să ne dea 50 de milioane de euro, sper să 
fie așa, de ce nu vrea să ia el în administrare?  

Dl Ciprian Ciucu: Pentru că ei doar administrează spitale universitare.  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Nu este adevărat. 
Dl Ciprian Ciucu: Ba este adevărat. Tocmai am avut acea discuție cu dl ministru și cu 

experții domniei sale, nstitute, cum le numesc ei. Acesta este un spital public generalist. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Da, care va fi admistrat de singura instituție care este 

abilitată, conform legii, să administreze baza… 
 Dl Lucian Dubălaru: Spitalele administrate de Sectorul 1 sunt cel de Chirurgie Plastică și 

Reparatorie, Grigore Alexandrescu, Oftalmologie și Floreasca, administrate de Sectorul 1, dar ideea 
este în felul următor, într-adevăr, cu ajutorul Consiliului Local, aici, nu neapărat cu o persoană din 
acest consiliu, noi am mandatat niște echipe de experți care să ducă mai departe ideea noastră. 
Suntem de acord cu ideea domnului primar și noi, consilierii locali și i-am lăsat, i-am desemnat pe 
specialiști, să facă niște demersuri. Acesta este un pas, dăm către Primăria Generală și știm exact 
câte proiecte au dus ei la finalizare și câte am dus noi, Primăria Sectorului 6. Exact cum a zis și          
dl consilier U.S.R., Gicu Zainea, este un proiect asumat de noi și îl ducem până la capăt, pentru că 
am demonstrat că putem duce proiectele până la capăt.  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Dar nu s-a pus problema..., discuția este despre altceva. 
Dl Lucian Dubălaru: Acum, ne-am trezit noi să mergem peste specialiști și să le spunem 

că, de fapt, ce fac ei nu este bine și că vrem să-l ducem în altă parte, mi se pare puțin cam ciudat.  
Dl Ciprian Ciucu: Dacă veniți cu acest amendament… 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Amendamentul a fost depus și eu aș prefera să îl supuneți 

la vot. 
Dl Ciprian Ciucu: Și dacă îl susțineți în continuare și dacă va fi cumva, Doamne ferește, 

votat sau dacă din acest motiv nu veți vota proiectul și el va cădea, trebuie să vă asumați faptul că 
ați îngropat, în această fază, acest proiect. Eu voi ieși și voi mulțumi public fiecăruia dintre dvs.,            
cu nume și prenume și cu partid, pentru că aici nu mai contează al cui este, suntem cu toții împreună, 
asumabili în fața… 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Nu ați ieșit să ne mulțumiți pentru că am aprobat, dar o 
să o faceți când vi se pare că nu suntem de acord. Foarte bine, faceți cum considerați!  

Dl Ciprian Ciucu: Doar atât vreau să vă zic: dragi colegi, vă mulțumesc frumos! Chiar avem 
nevoie. Este un moment important pentru noi, nu știm, rudele noastre, noi trăim toți în                 
Sectorul 6… 
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Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Domnule primar, o secundă! După ce că veniți din an 
în Paște la ședințele de consiliu și când veniți vreți ca proiectele să fie mutate, altfel decât ordinea 
de zi, ne amenințați, să înțeleg, că ne amenințați cu ceva? 

Dl Lucian Dubălaru: Haideți, dl Volintiru, nu mai duceți discuția în altă direcție,                  
cu amenințare și cu asta, iar începem să facem… 

Dl Cătălin Volintiru: Avem un președinte de ședință sau doi? Nu știu câți sunt acolo, dar   
v-aș ruga… 

Dl Lucian Dubălaru: Dacă nu știați, sunt consilier local, ca dvs.. 
Dl Ciprian Ciucu: Eu nu am spus că ameninț pe nimeni, eu am spus că voi mulțumi doar 

consilierilor locali… 
Dl Cătălin Volintiru: Dar ce sunt cu amenințările acestea, d-le Primar? De ce credeți dvs. 

că noi suntem în consiliu, acolo? Suntem votați reprezentanții cetățenilor în consiliul local, nu 
suntem subalternii dvs., în caz că nu știați. 

Dl Ciprian Ciucu: Nu am zis acest lucru. 
Dl Cătălin Volintiru: Noi reprezentăm interesele cetățenilor și am dovedit aceasta, ședință 

cu ședință, în acest mandat de consiliu local. 
Dl Ciprian Ciucu: Dl consilier, nu am spus că.., de ce îmi puneți cuvinte? 
Dl Cătălin Volintiru: Dvs. veniți să ne amenințați că…? 
Dl Lucian Dubălaru: Nu creați o problemă care nu există! Nu v-a amenințat nimeni! Despre 

ce amenințare… Vreți să duceți discuția în derizoriu. Haideți, dl președinte! 
Dl Ciprian Ciucu: Eu, voi mulțumi, nu voi ataca pe nimeni! 
Dl Cătălin Volintiru: Revenim și la subiect. Proiectul spitalului… 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, dl Volintiru! Să știți că eu nu m-am simțit 

amenințat. Dl Desculțescu, dacă vreți să… 
Dl Cătălin Volintiru: O secundă, nu am terminat, dl președinte! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Dar nu a terminat! 
Dl Demirel Spiridon: Păi, nu i s-a dat cuvântul! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: A vorbit toată lumea. Lăsați-l să își spună cuvântul! 
Dl Cătălin Volintiru: Revenind la proiect, proiectul spitalului… 
Dl Lucian Dubălaru: Deci, sunteți de acord că nu ați vorbit legat de proiect până acum? 
Dl Ciprian Ciucu: Hai, lasă-l în pace! Lasă-l să zică ce are de zis! Continuați, dl Volintiru, 

vă rog! 
Dl Cătălin Volintiru: Care dintre președinți ține ședința, că nu înțeleg? Proiectul este 

discutat în Consiliul Local de vreo 2 ani de zile. Zic bine? A fost înainte de campanie și după aceea 
am demarat proiectul cu terenul, pe care l-am obținut de la Consiliul General. Dacă proiectul este 
atât de bun și cum să spun, respectă toate rigorile, de ce nu am obținut fonduri europene și a trebuit 
să votăm împrumuturi și să împrumutăm Primăria Sectorului 6 să finanțeze acest proiect?  

Dl Mihai Tudorancea: Prima tranșă a venit deja. 
Dl Cătălin Volintiru: Poftiți? 
Dl Sorin Petcu, consilier local: Foarte simplu, pentru un beneficiu social, aşa se numește.  
Dl Mihai Tudorancea: Prima tranșă de două milioane de euro a venit deja. 
Dl Sorin Petcu: Dl Volintiru, se numește beneficiu social.  
Dl Cătălin Volintiru: OK, dar nu eu mă refeream la proiect, proiectul spitalului. Lăsați 

beneficiul social, că aceea este altă discuție.  
Dl Sorin Petcu: De asemenea, vreau să vă mai spun ceva! Acest proiect a fost votat atât de 

consilierii P.S.D., cât și de P.M..P, pentru că d-na viceprimar a spus doar P.N.L. și U.S.R.. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Așa este, dl Petcu, îmi cer scuze! 
Dl Cătălin Volintiru: Lăsați, dl Petcu, pentru că o să scrie și numele dvs. pe piatra de temelie 

a spitalului, nu vă faceți griji!  
Dl Sorin Petcu: Nu îmi fac. 
Dl Cătălin Volintiru: O să fiți menționați în toate registrele. 
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Dl Sorin Petcu: Domnilor, uitați un singur lucru, rolul primăriei, și care este cel mai 
important, se numește beneficiu social, indiferent de cheltuielile pe care le avem, tocmai de aceea 
avem „Școală după școalăˮ, avem foarte multe. 

Dl Cătălin Volintiru: Haideți, lăsați teoria, dl Petcu, suntem la proiectul spitalului,            
lăsați-mă cu beneficiile sociale!  

Dl Sorin Petcu: Păi, tocmai de aceea, domne', aveți un beneficiu. 
Dl Cătălin Volintiru: Domnule primar, dacă este atât de bun proiectul, de ce nu a fost 

finanțat din fonduri nerambursabile, vă rog! 
Dl Sorin Petcu: Pentru că nu s-au putut accesa și nu existau, și astăzi, dacă putem să îl facem, 

dvs. spuneți nu, mai bine nu, pentru că nu au fost bani luați… 
Dl Ciprian Ciucu: Îi răspund eu, d-lui Volintiru! Dl Volintiru, nu este finanțat din fonduri 

europene pentru că, în acel moment, când s-au scris ghidurile la nivelul Ministerului, mi se pare, 
proiectelor europene la nivelul..., nu au fost prinse și sectoarele. Acum, prin hotărârea de Guvern, la 
care lucrează Guvernul, pe care o așteptăm, vom fi și noi prinși, de aceea. Deci, eroarea de atunci, 
va fi îndreptată acum. Eu înțeleg, oameni buni, că este atipic ca un sector să facă un spital și am spus 
aceasta și băncii, am spus-o și public, este atipic, recunosc, acest lucru. 

Dl Cătălin Volintiru: Nu este deloc atipic. 
Dl Ciprian Ciucu: Este atipic, și dacă nu îl facem noi, împreună, nu-l va face nimeni. Este 

unul dintre cele mai mature proiecte, în acest moment, din țara aceasta. Acoperă Drumul Taberei, 
Militari, sectorul 5, inclusiv partea de Crângași, Giuleștiul are spitale mai mult în Sectorul 1, dar vin 
și ei, pot să vină aici, tot ce înseamnă până la Pitești, preiau cei de pe autostradă. Nevoia este acolo, 
nu ne blocați! Este cel mai matur proiect, în acest moment, din țara aceasta. 

Dl Cătălin Volintiru: Nu blochează nimeni. Vorbim de administrare, vorbim de 
management. 

Dl Ciprian Ciucu: Care va putea să înceapă, dar doar dacă iniţiem procesul.  Despre aceasta 
este vorba și avem șansa istorică, unu, să luăm o finanțare cât se poate de transparentă și de curată. 
Doi, să ne dea și Guvernul bani. Lucrați, vă rog frumos, pentru Sectorul 6, da, nu pentru P.N.L., nu 
pentru U.S.R., nu pentru P.S.D., nu pentru P.M.P., pentru oamenii din Sectorul 6. Este un proiect 
mult prea important. Aș fi dezamăgit, inclusiv de dvs., dl Volitiru, de toată lumea, dacă nu ați vota 
acest proiect. 

Dl Cătălin Volintiru: Nu ar fi prima dată. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, dl Volintiru! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Vreau să subliniez că U.S.R. Sector 6 a susținut acest 

proiect de la primul S.F. pe care, din ce îmi aduc aminte, a trebuit să-l înlocuim, că nu a fost foarte 
bun și știți bine că am avut discuția aceasta și încă din acel moment, U.S.R. Sector 6 a fost de acord 
cu acest proiect, am fost de acord cu realizarea spitalului, am fost de acord cu împrumutul. Ce ne 
dorim noi, este să existe o discuție și o asumare din partea tuturor, cu privire la planul de administrare 
a acestui spital, pentru că nu cred că avem capacitatea administrativă, în condițiile în care este 
România astăzi, să susțină costurile unui astfel de spital.  

Dl Ciprian Ciucu: Vă garantez că avem capacitate administrativă. Există și cealaltă variantă, 
luăm tot ce avem și mergem pe piața privată, dar pierdem toată această muncă și pierdem prezența 
experților străini. Se poate face și altfel, nu este aceasta problema. Da, U.S.R. Sector 6 a fost de 
acord de la început, da, U.S.R. și P.S.D., nu știu dacă și P.M.P., au criticat proiectul inițial. Da, am 
luat acele critici și am fost constructiv și am zis da, domne', uite oamenii aceștia au dreptate și                
ne-am mai uitat și a doua oară și am refăcut proiectul, ca să ajungem aici. Este un proiect foarte bun, 
le place tuturor, dar degeaba ne-ați susținut în etapele anterioare, dacă în etapa aceasta esențială de 
înființare, nu ne mai susțineți. Toată acea muncă de susținere a fost degeaba. Deci, vă rog frumos… 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Faceți să sune de parcă este ultimul termen pe care… 
Dl Lucian Dubălaru: Păi, așa ați spus și dvs.!  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Planurile Urbanistice de Detaliu pot veni de câte șapte 

ori în consiliu… 
Dl Lucian Dubălaru: Dvs. ați zis că nu credeți că avem capacitate. 
Dl Ciprian Ciucu: Guvernul urmează să dea foarte repede această… 
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D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Ordonanța de Guvern pentru finanțare este una, hotărârea 
de Guvern de înființare a spitalului este alta, reglementările cu privire la înființarea spitalului sunt 
foarte clare cum funcționează.  

Dl Ciprian Ciucu: Nu poți să îl finanțezi, dacă nu îl înființezi. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Da, dar repet, practica este alta cu privire la înființare, 

nu sunt dependente una de cealaltă, este un proiect matur, asumat în consiliul local. 
 Dl Ciprian Ciucu: Dacă cineva o să aibă o problemă…, deci, tu trebuie să îți faci datoria 

față de Sectorul 6 și să votezi, la fel ca și colegii mei și ca toți. Dacă prefectul, altcineva zice, domne', 
are o problemă de legalitate, o să vedem atunci, dar nu facem aici, faci la nivelul ulterior. 

 D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Noi, de fiecare dată, ne-am făcut datoria față de              
Sectorul 6, 3 ani de zile… 

Dl Ciprian Ciucu: Dragi colegi, nu mai insist! Stăm de o oră pe subiectul acesta. Cam tot 
ce am avut de zis, vă zic. Îi rog pe consilierii P.N.L., pe consilieri P.S.D., pe consilierii U.S.R.,                  
pe consilierii P.M.P., pe toată lumea, vă rog, votați proiectul în forma în care v-am rugat! Îmi cer 
scuze, cred că deja o să mă înjure oamenii, pentru că mă așteaptă părinții la Școala nr. 205. 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Este și aglomerat la ora aceasta.  
Dl Ciprian Ciucu: Este și aglomerat și nu mai stau. Deci, vă rog eu, vă implor, nu este 

despre nimeni, este despre noi toți. Votați acest proiect, în forma în care, vă rog să îl votați!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! O ultimă intervenție. Dl Desculțescu, mai 

doreați să spuneți ceva înainte să trecem la votarea amendamentelor?  
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Da, dar era înainte dl Bojdan! Nu știu dacă a 

apucat să vorbească. 
D-na Georgeta Mitran, consilier local: D-le președinte, stau de un sfert de oră cu mâna 

ridicată. Mă așteptam să mă vedeți și pe mine. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Acum a apărut o mână ridicată, d-na Mitran! 
D-na Georgeta Mitran: Nu, nu a apărut acum, era acolo.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Nu a apărut acum?  
Dl Alexandru Desculțescu: Ba da, a apărut acum, d-na Mitran! Dl Bojdan era înainte,                  

dl președinte, dacă vreți! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Da! Dl Bojdan, dl Desculțescu și d-na Mitran. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, d-le președinte! Motivul pentru care a venit 

acest amendament din partea U.S.R., se regăsește în articolul 4.4 privind finanțarea din bugetul local 
al Sectorului 6 și este enunțat, în mod foarte clar raportul de specialitate, aferent acestui proiect, care 
menționează că, pentru operarea spitalului este necesară înființarea unei instituții publice cu 
personalitate juridică, aflată în subordinea Consiliului Local Sector 6. În acest sens, un prim pas 
necesar constă în obținerea acordului din partea Consiliului General al Municipiului București.                  
Dl primar a recunoscut că și-ar dori, fie o companie municipală, fie o instituție subordonată, similară 
cu A.S.S.M.B.. Acum, eu voi da citire motivului pentru care eu susțin amendamentul colegei mele 
și anume, declarația următoare: avem o foarte, foarte mare problemă de coerență administrativă. 
Avem șapte primării, una dintre ele Primăria Generală, cu A.S.S.M.B. și alte subordonate, peste care 
adăugăm administrațiile sectoarelor și firmelor de la sectoare. În această harababură, coordonarea 
este imposibilă. Este nevoie de o reformă, să vedem ce competențe trebuie să aibă municipiul 
București, ce competență au sectoarele. Avem nevoie de o nouă lege a Bucureștiului pentru aria 
metropolitană, pentru sectoare, pentru Primăria Capitalei și de un unic centru de comandă sau 
supervizare. Aceasta este poziția mea și este poziția enunțată de dl primar Ciucu într-un interviu 
Agerpres în 04.11.2020 și exemple de genul, Sectorul 1 are în subordine un CET, două spitale, nu 
ajută la această reformă cu care toți am fost de acord în 2020, dar văd că unii și-au schimbat părerea, 
între timp. Mulțumesc! 
  Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc!  

Dl Ciprian Ciucu: Dl Bojdan, obiectul acestui proiect nu este reforma administrativă                  
a municipiului București. Îmi susțin același punct de vedere. Ceea ce votați dvs., nu este acest proiect 
de reformă admistrativă care nu există. A existat unul, la un moment dat, foarte bun al Roxanei Lin 
și de acolo, sufletul. Ceea ce vă rog să votați este accesul la serviciile de sănătate pentru oamenii din 
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Sectorul 6 și din partea de vest a orașului. Aceasta trebuie să votați. Dacă o să ajungem la o discuție, 
Doamne ajută, pe reforma administrației teritoriale, sunt de acord, și atunci, spitalul acesta, vom găsi 
și atunci cine să îl administreze și cum. Uitați-vă la dvs. ce se întâmplă la nivelul al A.L.P.A.B..             
Vă place cum arată Parcul Cișmigiu, vă place cum arată Parcul Herăstrău, vă place cum arată ce 
administrează P.M.B.-ul de la fântânile arteziene până în Casa Poporului?  

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Și cui trebuie să îi mulțumim pentru aceasta?  
Dl Ciprian Ciucu: Păi cui? Primăriei Generale. 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Primăriei Generale care a fost condusă de incompetenți, 

până acum 3 ani. 
 Dl Ciprian Ciucu: Amin! Aveți dreptate! Bun! Deci, vă rog frumos, haideți să stăm…, 

votați acest proiect.  
Dl Sorin Petcu: D-lui Nicușor Dan, dvs. spuneți, d-na Viceprimar! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Am spus.  
Dl Ciprian Ciucu: Îmi cer scuze, nu mai are rost să mai continui! Eu mă retrag, că după 

aceea… 
Dl Sorin Petcu: Păi ce să spuneți? Managerul suprem este Nicușor Dan. Despre ce vorbim? 

  Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, dl Petcu!  
Dl Ciprian Ciucu: Așa este. Bun. Sper să votați! Mulțumesc mult!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dl Descuțescu, vă rog! 
Dl Ciprian Ciucu: Urmăresc online din maşină. La revedere!  
Dl Alexandru Desculțescu: Dl primar, întrebarea mea era, ca de obicei, aș ruga să mi se 

explice, încă o dată, ca să rețin și eu, care este graba pentru care acest proiect, pus acum două zile 
pe site, este adus astăzi în fața Consiliul Local spre aprobare?  

Dl Ciprian Ciucu: Graba constă în faptul că el…, avem foarte mare șansă…, deci, avem un 
termen limită până la care putem să semnăm contractul de finanțare cu banca și vrem să prindem, 
inclusiv, finanțarea de la Guvern. Acesta este graba pentru care trebuie să…, și l-am și pus pe ordinea 
de zi. 

Dl Alexandru Desculțescu: Care este termenul limită? 
Dl Ciprian Ciucu: Termenul limită este…, deci, am vorbit cu ei, este undeva, dacă nu mă 

înșel, prin luna martie, scuzați-mă, martie, aprilie, cam în zona aceasta, dar atenție, trebuie ca și 
Consiliul General să voteze, trebuie ca și Ministerul să inițieze proiectul de hotărâre de guvern, 
Trebuie să ajungă pe ordinea de zi a Guvernului și de aici este toată această necesitate de a vota 
astăzi. Mulțumesc! 

 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! D-na Mitran, vă rog! 
 D-na Georgeta Mitran: Mulțumesc pentru că mi-ați dat cuvântul! Renunț să mai vorbesc, 

pentru că văd că dl primar a plecat și aveam ceva de spus, dar aș fi vrut să i le adresez direct domniei 
sale. Mulțumesc! 

 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Această este ultima intervenție. Aș vrea să 
trecem la votarea amendamentelor.  

Primul amendament este amendamentul d-nei viceprimar. Dacă vreți să mă ajutați, dl secretar 
general! 

Dl Demirel Spiridon: Da! Înainte de aceasta, am observat că d-na Mitran a intrat. Am mai 
intrat și dl Iacob. Dacă ne auziți? 

Dl Emanuel Iacob, consilier local: Bună seara! Eram de la început, d-le secretar general! 
Dl Demirel Spiridon: Scuze! 
 D-na Georgeta Mitran: Eu am intrat la 17:20. 
 Dl Demirel Spiridon: Da și dl Simion Paul Eduard, dacă ne aude?  
 Dl Paul Eduard Simion, consilier local: Da, prezent, dl secretar general! 
 Dl Cristian Gabriel Pascu, consilier local: Și Cristi Pascu prezent! Bună ziua!  

   Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc, dl Pascu! Suntem toți prezenți. 27 la acest proiect.  Bun! 
Deci, primul amendament al doamnei viceprimar, Mihaela Ștefan. 
 Se intră în procedură de vot 
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Dl Alexandru Teodor Bojdan: Susțin amendamentul colegei mele, viceprimar, Mihaela 
Ștefan. „Pentruˮ. Mulțumesc! 

Dl Demirel Spiridon: Avem 4 voturi „pentruˮ (dl Bojdan, d-na Mitran, d-na Ștefan,                  
dl Volintiru), 4 „abțineriˮ (dl Florescu, dl Gâdiuță, dl Ungureanu, dl Zainea) și 18 voturi „împotrivăˮ. 
D-na Trăistaru nu mai este conectată. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu doar 4 voturi „pentruˮ, amendamentul nu a fost aprobat. 
Dl Demirel Spiridon: Al 2-lea amendament, al domnului Copaci.  

  Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi „pentruˮ, 3 „abțineriˮ (dl Desculțescu, dl Florescu,                  

d-na Trăistaru).  
Acum, am să vă rog să votăm pentru proiectul în ansamblu, cu cele două amendamente. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cred că amedamentul al 2-lea, al domnului Copaci, a fost 

retras.  
Dl Demirel Spiridon: Nu, a fost aprobat. 24 de voturi „pentruˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Știu că ați avut două amendamente. 
Dl Demirel Spiridon: Într-unul singur, cu titlul și cu articolul, respectiv 1, care se modifică 

corespunzător titlului. 
 Dl Marius Ionel Ungureanu: Am înțeles! Vă mulțumesc! 
 Dl Demirel Spiridon: Și acum proiectul în ansamblu. 
 Se intră în procedură de vot 
 Dl Demirel Spiridon: Sunt 4 „abțineriˮ (dl Bojdan, d-na Mitran, d-na Ștefan, dl Volintiru) 

şi 23 de voturi „pentruˮ. 
 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule secretar general! Cu 23 de voturi 

„pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 20/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu 
de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii                  
“AMENAJARE TEREN DE SPORT CALEA GIULEȘTI NR. 633, SECTOR 6, BUCUREȘTI”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 27 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

 Proiect de hotărâre nr. 21/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu 
de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii                  
“AMENAJARE PEISAGISTICĂ ȘI CONSTRUIRE LOC DE JOACĂ STR. PISCUL CRĂSANI NR.16, 
SECTOR 6, BUCUREȘTI”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 27 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

 Proiect de hotărâre nr. 22/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu 
de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii                  
“AMENAJARE LOC DE JOACĂ STR. MARGELELOR NR. 1 și 3C,  SECTOR 6, BUCUREȘTI”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 27 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

 Proiect de hotărâre nr. 27/31.01.2024 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu 
de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii                  
“AMENAJARE PEISAGISTICĂ ȘI CONSTRUIRE LOC DE JOACĂ CALEA APEDUCTULUI, 
SECTOR 6, BUCUREȘTI”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 27 de voturi „pentruˮ. 
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Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 28/31.01.2023 privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu 

de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii                  
“AMENAJARE TEREN DE SPORT STR. DRUMUL TABEREI NR. 34, SECTOR 6, BUCUREȘTI”. 

Dacă sunt discuții, vă rog?  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: O întrebare domnule președinte, dacă se 

poate?  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Înțeleg, de la domnul director A.D.P.D.U., că o parte din 

actualele locuri de parcare, suprafața aferentă noului teren de sport în fața blocului la                  
Drumul Taberei 34, se vor muta undeva în lateralul blocului, pe un teren de sport, un teren betonat. 
Voiam să întreb colegii din Executiv, dacă au luat în considerație un proiect de tip smart parking sau 
dacă sunt utilități care traversează acel teren? 

Dl Ioan-Ovidiu Maxim, Director General A.D.P.D.U. Sector 6: Noi nu am luat în calcul 
proiect smart parking. Nu știu să vă spun dacă sunt utilități sau nu sunt utilități, ideea este că am luat 
în calcul parcările la sol, pentru că sunt foarte simplu de mutat. Există deja platforma betonată, 
trebuie doar avizate în comisia de circulaţie. Dacă mai aveți alte întrebări, vă stau la dispoziție.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Nu mai am, mulțumesc! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă mai sunt și alte întrebări?  
Dl Paul Eduard Simion, consilier local: În momentul de față, acum acolo, de ce nu sunt 

locuri de parcare pe acel teren betonat?  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Este un teren de baschet, domnul Simion. 
Dl Ioan-Ovidiu Maxim: Este un teren de baschet cu o vechime de aproximativ 15, 16 ani, 

într-o stare nu prea plăcută, ar trebui recondiționat, de la ideea aceasta am plecat, dar oamenii din 
blocul de lângă, nu mai știu să vă spun exact numărul, au solicitat să-l mutăm de acolo fiind foarte 
aproape de geam și am găsit rocada aceasta cu locurile de parcare din fața blocului care sunt un pic 
mai depărtate. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt alte discuții, propun să 
trecem la vot.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 26 de voturi „pentruˮ. (Dl Simion E. nu este conectat). 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 26 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

 Proiect de hotărâre nr. 19/29.01.2024 privind ocuparea temporară a mobilierului urban 
aflat pe domeniului public al Sectorului 6 al municipiului București destinat difuzării                  
și comercializării de presă/carte și flori, pus la dispoziție de Administrația Comercială Sector 6. 

La acest proiect avem un amendament al doamnei Mitran.  
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Îl citesc, da?  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog! 
D-na Georgeta Mitran: Mulțumesc! Amendamentul numărul 1, la proiectul de hotărâre al 

Consiliului Local numărul 19 din 29.01.2024 privind ocuparea temporară a mobilierului urban aflat 
pe domeniul public al Sectorului 6 al municipiului București, destinat difuzării și comercializării de 
presă, carte și flori, pus la dispoziție de Administrația Comercială Sector 6, grupul consilierilor 
U.S.R., a făcut două amendamente, de fapt, ele sunt împreună, dar eu l-am scris separat,                  
de modificare și completare. Mai întâi la titlu - titlul pe care tocmai vi l-am citit. Textul modificat 
va avea următorul conținut: Proiect de hotărâre numărul 19 din 29.01.2024 privind ocuparea 
temporară a mobilierului urban construcții provizorii aprobate prin H.C.L. al Sectorului 6                
numărul 187/2022, aflat pe domeniul public al Sectorului 6 al municipiului București, în scopul 
difuzării și comercializării de presă, carte și flori pus la dispoziție de Administrația Comercială 
Sector 6, pentru amplasamentele aprobate prin hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 numărul 
27 din 21.02.2020. 

 Amendamentul numărul 2 se referă la articolul 1, care are același conținut ca și titlu, iar 
motivația pentru care am considerat că este necesar, cu permisiunea dvs. domnule președinte, aș vrea 
să-i dau citire.  
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Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog! 
D-na Georgeta Mitran: Având în vedere că în Nota de fundamentare a proiectului se face 

precizarea potrivit căreia citez: “ținând cont de faptul că aceste chioșcuri sunt în diferite faze de 
producție, urmând a fi amplasate pe domeniul public, considerăm că este necesară stabilirea concretă 
a procedurilor, documentelor, termenelor și responsabilităților în legătură cu regimul administrativ, 
juridic și urbanistic de utilizare al acestor bunuri ce reprezintă mobilier urban al Sectorului 6,                  
prin Administrația Comercială Sector 6. Considerăm că este potrivit și util să se știe exact care sunt 
locurile unde vor fi amplasate aceste chioșcuri, în condițiile în care, în tot sectorul, după cum dvs. 
știți, spațiile publice, respectiv trotuarele și intersecțiile, sunt ocupate, nu întotdeauna, cu respectarea 
prevederilor legale, inclusiv în ceea ce privește distanțele între zona de vânzare și pieton. De aceea 
trebuie inclus în titlu și în corpul hotărârii referirea la hotărârea de Consiliu Local Sector 6 numărul 
27 din 21.02.2020 privind trecerea din administrarea Sectorului 6 al municipiului București                  
în administrarea Administrației Piețelor Sector 6, a unui număr de 56 de terenuri destinate 
amplasării, construirii de structuri pentru comercializarea de flori, care conținea lista spațiilor 
aprobate atunci în anexa la hotărâre, document care ar trebui să însoțească actuala hotărâre                  
de consiliu”. Vă mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dl consilier Desculțescu, vă rog!  
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Mi-am adus aminte și tot văd la fiecare hotărâre 

sau specific acum, toate se încheie cu o frază “prezenta hotărâre poate fi contestată sau se poate 
contesta la instanța competentă în termenul prevăzut de lege”. Întrebarea mea pentru dl secretar,                 
de ce nu se pune în termenul de atâtea zile? De ce nu se spune exact în termen de …, la toate 
proiectele? Câte zile prevede legea?  

Dl Spiridon Demirel: Pentru că termenul curge de la data comunicării ei către prefectură și 
această dată diferă. Nu tot timpul este aceeași. Unele pleacă în 5 zile, altele pleacă în maximul legal 
de 10 zile și atunci termenul poate fi diferit.  

Dl Alexandru Desculțescu: Păi, spuneți în termen de la data trimiterii către prefectură.  
Dl Spiridon Demirel: Așa am decis cu toții împreună pe acest mandat să facem formularea.  
Dl Alexandru Desculțescu: Care cu toții, cu mine?  
Dl Spiridon Demirel:  Păi nu cu dumneavoastră, v-ați trezit după 4 ani că nu vă place această 

formulare?  
Dl Alexandru Desculțescu: Da. Și care este problema?  
Dl Spiridon Demirel:  Nu pot să fiu de acord cu dvs., dacă îmi permiteți!  
Dl Alexandru Desculțescu: Este foarte bine! Nu sunteți de acord cu mine. Am încheiat. Nici 

eu nu sunt de acord cu dvs., nici cu poziția pe care o ocupați.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Dl consilier Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Am parcurs anexa 2 și anexa 1. Anexa 2 este despre                

Acord de ocupare temporară. Vreau să-i mulțumesc doamnei director, bănuiesc că                  
Administrația Comercială s-a ocupat de acest proiect, mai ales pentru obligațiile părților.  Articolul 
4, care include și clarifică modul de utilizare a mobilierului urban și faptul că nu poate fi cesionat 
sau cesionat către terți. Ce voiam să atrag atenția, azi este 29 februarie, mâine este 1 martie. Punctul 
k) menționează: “să nu obstrucționeze circulația în jurul mobilierului urban și să nu expună 
produsele în afara mobilierului urban, fiind interzisă depozitarea produselor ambalajelor în jurul 
mobilierului urban, pe acoperișul acestuia sau agățarea acestora de mobilierul urban”. Acest lucru 
va fi foarte greu de verificat și de impus practic de către administrația locală, mai ales în perioade 
precum 1, 8 martie, finalul anului școlar și începutul anului școlar. Așa încât, nu știu dacă am putea 
să găsim o modalitate, cel puțin în locațiile unde spațiul o permite, respectivii comercianți să poată 
accesa un soi de tarabă, un soi de anexă la mobilierul urban care să permită să crească capacitatea 
pentru una, două zile, măcar pentru perioadele acestea aglomerate, pentru că ei oricum o vor face, 
dacă au cerere, oricum vor expune produsele în afara mobilierului urban și să găsim o modalitate să 
fie cât mai complementară acestor chioșcuri pe care dumnealor să le poată accesa pentru o perioadă 
scurtă de timp, să le închirieze și care să fie depozitate pe timpul nopții, eventual în interiorul 
chioșcurilor.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc!  
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Dacă nu mai sunt discuții, propun să trecem la votarea amendamentului d-nei consilier 
Mitran!  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: La acest proiect suntem 25 de consilieri (dl Pană și dl Simion Eduard 

nu sunt conectați). Avem 5 voturi „împotrivăˮ (dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Petcu, dl Stanciu,                  
d-na Surulescu), o „abținereˮ (dl Bordei) și 19 voturi „pentruˮ. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 19 voturi „pentruˮ, amendamentul a fost aprobat. Trecem 
la votarea proiectului în ansamblu.  

Dl Demirel Spiridon: La proiectul în ansamblu am fost 27 de consilieri și avem 27 de voturi 
„pentruˮ. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 27 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
 Proiect de hotarare nr. 45/16.02.2024 privind solicitarea către Consiliul General                  
al Municipiului București de a împuternici Sectorul 6 al Municipiului București să achiziționeze 
pentru și în numele Municipiului București imobilele (terenuri) identificate cu numerele cadastrale 
235902, respectiv 246390, situate în Splaiul Independenței nr. 202, sector 6.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem un vot „împotrivăˮ (dl Volintiru), două „abțineriˮ (d-na Ștefan, 

dl Bojdan) și 24 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

 Proiect de hotărâre nr. 39/13.02.2024 privind aprobarea asocierii dintre Direcţia Generală 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6 și Asociaţia Sprijinirea Integrării Sociale                  
și acordarea subvenției, din bugetul local al Sectorului 6, în vederea derulării şi finanţării,                  
în anul 2024, a proiectului ,,Centru pentru Familie”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dl Zainea, vă rog!  
Dl Gicu Zainea, consilier local: Aș fi vrut să aflu mai multe informații dacă se poate? 

Cineva din executiv? 
D-na Gabriela Schmutzer, Director General D.G.A.S.P.C. Sector 6: Sunt aici da, vă 

ascult! 
Dl Gicu Zainea: Ne puteți da mai multe detalii, vă rugăm?  
D-na Gabriela Schmutzer: Este vorba despre Fundația ASIS, face parte din pachetul de 

fundații cu care, dacă pot să spun așa, cu care noi colaborăm. Ei au rămas, dacă vă amintiți că ați 
votat în una din ședințele trecute asocierea cu celelalte fundații, rămăseseră puțin în urmă pentru că 
le expirase hotărârea de Consiliu General care le dădea dreptul să se asocieze cu noi. O să vedeți că, 
în preambulul hotărârii, este invocată și H.C.G.M.B-ul numărul 37 din 31.01.2024, privind 
împuternicirea expresă a Consiliului Local Sector 6 în vederea asocierii și, drept urmare, am intrat 
și cu această ultimă fundație în fața dvs. pentru acordarea subvenției pe anul 2024. Este trecută prin 
comisia formată din colegii noștri și colegii dvs. consilieri locali, în vederea acordării subvențiilor 
fundațiilor, este aprobată în acea comisie, dar vă repet, ei au rămas un pic în urmă pentru că le 
expirase această împuternicire.  

Dl Gicu Zainea:  Mulțumesc frumos! 
D-na Gabriela Schmutzer: Cu plăcere! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Dacă nu mai sunt alte discuții, domnul secretar general vă 

propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 26 de consilieri la acest punct. Domnul consilier Pascu nu este 

conectat.  Avem 26 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 26 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

 Proiect de hotărâre nr. 40/13.02.2024 privind modificarea și completarea Anexei la H.C.L. 
al Sectorului 6 nr. 78/27.04.2023 pentru aprobarea Regulamentului privind înscrierea/ reînscrierea, 
acordarea/încetarea serviciilor furnizate în cadrul creșelor aflate în subordinea Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
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Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: La acest proiect suntem 25 de consilieri prezenți. Domnul Bordei și 

dl Pascu nu mai sunt conectați. Avem 25 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat. 
Proiect de hotărâre nr. 14/17.01.2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului 6 nr. 129/25.05.2017 privind aprobarea Proiectului de funcționare, Organigramei, 
Statului de funcții, precum și a bugetului Centrului de sănătate multifunctional ”Sfântul Nectarie” 
– unitate sanitară cu personalitate juridică aflată în subordinea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului  Sector 6, cu modificările și completările ulterioare. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Domna viceprimar, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria: Am de făcut o modificare pentru că la anexă s-a publicat greșit, 

o să fie nevoie să facem un amendament la punctul 2, în anexa prezentată pe site se menționează 
“persoanele cu un venit situat între 1.501 lei și 1.800 lei pe membru de familie sau între 1.601 lei        
și 1.900 lei, dacă este persoană singură, vor achita 75% din serviciile medicale, ajutorul acordat fiind 
în sumă de maxim 975 lei pe an”. Modificarea survine la procentul pe care trebuie să îl achite, acesta 
fiind de “25%” nu de “75%” și acesta este un amendament pe care aș vrea să vi-l propun. A fost o 
eroare materială, ne cerem scuze! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Dacă nu mai sunt alte discuții, propun la vot amendamentul 
doamnei viceprimar Mihaela Ștefan!   

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ amendament.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, amendamentul a fost aprobat. 

Propun să votăm și proiectul cu amendamentul votat!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.   

 Proiect de hotărâre nr. 15/17.01.2024 pentru stabilirea Metodologiei de aplicare                  
a Legii nr. 248/2015 privind stimularea participării în învățământul preșcolar a copiilor provenind 
din familii defavorizate, cu modificările și completările ulterioare.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr.  47/23.02.2024 privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli 

al societății cu răspundere limitată Centrul de Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L                  
pe anul 2024. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Vă rog, domnul viceprimar!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță:  Este cineva de la companie, aici?  
Dl Mihai Balint, director tehnic Centru de Inovare şi Proiectare Urbană Sector 6:                

Da, bună seara!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Bună seara! Am o întrebare care nu este direct legată de 

proiect, dar putem să o legăm. Anul trecut s-a discutat despre proiect și a fost prins un buget, a fost 
aprobat, acel proiect prin care documentam parcul Grozăvești, practic proiectul tehnic pentru 
reîntregirea parcului Grozăvești și discuția a fost la nivelul executivului, să facă compania acest 
proiect. Este început ceva în sensul acesta?  

Dl Mihai Balint: Bună seara! Da, sunt discuții avansate pe subiectul Parcul Grozăvești 
împreună cu Primăria și cu toate direcțiile implicate. Se va ajunge cât de curând la un rezultat și se 
va începe proiectarea implicit.   

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Detaliați un pic ce înseamnă discuții avansate?  
Dl Mihai Balint: Discuții avansate însemnând efectiv, tema de proiectare care se stabilește 

împreună cu Primăria pe proiectarea parcului și, implicit, și costurile necesare pentru realizarea 
acestuia, cerut oferte, studii de fundamentare ale proiectului pe vegetație, pe ridicare topografică, pe 
studiu geotehnic, sunt mai multe subiecte subsecvente, să spunem, ale proiectării în sine.  
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Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Am înțeles! Deci, a fost făcută contactarea, compania a 
fost contractată de către Primărie. 

 Dl Mihai Balint: Urmează să fie semnat contractul de contractare a noastră, da.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Deci nu a fost făcută contractarea? 
Dl Mihai Balint: Nu a fost semnat încă, dar contractarea a fost discutată, este în proces de 

semnare, să spunem. 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Am înțeles! Deci discuțiile avansate sunt fără să fie făcută 

încă contractarea. Bun! În condițiile acestea, când estimați, aveți un estimat în legătură cu proiectul, 
cât va dura, cum va dura efectiv?  

Dl Mihai Balint: Studiu de fezabilitate va dura în jur de 4, 5 luni în funcție de ce se găsește 
și în teren, ulterior acesta va fi aprobat în Consiliul Local, iar ulterior, se vor demara următoarele 
faze ale proiectării și implicit și execuției.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt discuții, propun să trecem 
la vot!  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 48/26.02.2024 pentru aprobarea închirierii, prin licitație publică,           

a unui număr de 52 de spații comerciale aflate în administrarea Administrației Comerciale                
Sector 6. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 49/26.02.2024 privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici 

actualizați pentru obiectivul de investiție „Construire imobil cu funcțiunea de creșă, cu regim de 
înălțime S+P+1E, împrejmuire teren și organizare executare lucrări în Bulevardul Iuliu Maniu             
nr. 11B, Sector 6, Municipiul București”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 50/26.02.2024 privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici 

actualizați pentru obiectivul de investiție „Construire imobil cu funcțiunea de creșă și organizare 
lucrări în Bulevardul Timișoara nr. 89, Sector 6, Municipiul București (Creșă ANL Brâncuși)”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 25 de voturi „pentruˮ. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări.  
Dacă nu sunt întrebări și interpelări, declar ședința închisă! Vă mulțumesc!  
 
 
 
 

 Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
 Marius Ionel Ungureanu                                                                           Demirel Spiridon 


